
Bestyrelsesmøde   
Søndag den 17/11 2019 

 

Deltagere: Linda Petz Boysen, Eva Egtved, Dorte Sølvbjærg, Luise Kopp, Lis Hinrichsen  

Afbud: Liselotte Jacobsen 

Referent: Lis Hinrichsen 

________________________________________________________________________________ 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

2. Regnskab/økonomi/daglig drift 

 Drøftet 

 Linda og Luise skal have afsluttet regnskab for stævnet 

 

3. Opgaver siden sidst 

 Vores aktiviteter i weekenderne er en succes med positive tilbagemeldinger 

 Der var stor tilslutning til Juleklip den 16/11 

 

4. Nyt fra udvalgene 

 Vi mangler folk til stævneudvalg og kantineudvalg. Linda og Luise laver opslag.          

 

5. Stævner/arrangementer 

 November stævne: Der laves opslag til Facebook/opslag til rideskolen om hallen lukkes og 

klargøring til stævnet af Linda og Luise  

 Stævnemanual stadig under udarbejdelse 

 

6. Kommende aktiviteter og opgave 

 November stævne 

 30/11  Julehygge 

 

7. Klubmesterskab 

 Modellen som den er lige nu fungerer ok, men vi vil have ændret i følgende ting: 
o Pointsystemet i dressur skal ændres således, at hvis man får en placering får man 

flere point  
o LD klasser kommer også med i pointsystemet 
o Jo højere klasser du rider, jo højere point får du 
o I Military skal der udarbejdes et helt nyt pointsystem. Bestyrelsen laver et nyt 

system inden året er omme.  
o Klubmesterskabet skal gøres mere festligt og afholdes som et selvstændigt event. Vi 

arbejder videre med ideen.  
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o Vi vil gerne have afskaffet mest vindende privat og elev ekvipager og i 
stedet indføres klubmesterskab for elevrytter, hvor 1. plads får en pokal 
og roset, 2. og 3. Plads en roset. 

o  En elev ekvipage defineres som en rytter, der rider på Jytte og Ullas pony/hest 
o A stævner ændres til FEI eller lignende stævner på højt niveau.  
o For at komme i betragtning til klubmesterskab (både elevryttere og private ryttere) 

SKAL man hjælpe til stævner, arbejdsdage eller andet aftalt forfaldende arbejde 
aftalt med bestyrelsen.  

o Ændringerne offentliggøres på Facebook og vores hjemmeside ved årets udgang. 
 

8. Eventuelt 

 Intet nyt 
 

9. Punkter til næste møde: 

Dagsorden med faste punkter 

Loppemarked  

Sponsorater 

Stævner 

Faciliteterne   

 


